

TENT QT25

<p>тент изготовлен из высококачественной ткани 300D Oxford, PU3000, temperature resistant -30~150 centigrade, UPF50+.</p> <p>Основные характеристики: -</p> <ul style="list-style-type: none">• водонепроницаемая (3000мм водного столба), огнеупорная.• При попадании прямого пламени, исключено дальнейшее воспламенение,• максимальный класс UV защиты UPF 50	<p>Namiot jest wykonany z wysokiej jakości tkaniny 300D Oxford, PU3000, temperature resistant -30~150 centigrade, UPF50+</p> <p>Główne cechy:</p> <ul style="list-style-type: none">• nieprzemakalny (3000 mm słupa wody),• ognioodporny. W przypadku bezpośredniego kontaktu z płomieniem, dalsze zapłon jest wykluczony,• maksymalna klasa ochrony UV UPF 50	<p>The tent is made of high-quality fabric 300D Oxford, PU3000, temperature resistant -30~150 centigrade</p> <p>Main characteristics:</p> <ul style="list-style-type: none">• waterproof (3000mm water column)• fireproof. In case of direct flame, further ignition is excluded,• maximum UV protection class UPF 50.
<p>Алюминиевый каркас - выполнен из дюралюминиевого высокопрочного сплава 7075</p>	<p>Rama aluminiowa - wykonana ze stopu aluminium wysokiej wytrzymałości 7075</p>	<p>Aluminum frame - made of high-strength duralumin alloy 7075.</p>
<p>Благодаря конструкции печи и дожигу вторичных газов, у нас фактически не остается золы, и не вылетают искры, что является дополнительным уровнем защиты тента.</p>	<p>Dzięki konstrukcji pieca i dopalaniu gazów wtórnych praktycznie nie ma pozostałości popiołu i nie wylatują iskry, co stanowi dodatkowy poziom ochrony namiotu.</p>	<p>Thanks to the stove's design and the secondary gas afterburning, we virtually have no ash left, and no sparks fly out, which is an additional level of protection for the tent.</p>
<p>Основные плюсы:</p> <ul style="list-style-type: none">• Надежная высококачественная ткань• Большой внутренний размер палатки, 2.5 x 2.5 x 1.9 (2.20)• малый вес и габаритные размеры. 7,6kg• При нагревании внутри, достаточно лёгкая ткань тента раздувается и увеличивает пространство.• Склад запчастей в польше.	<p>Główne zalety:</p> <ul style="list-style-type: none">• Niezawodna tkanina wysokiej jakości• Duży rozmiar namiotu wewnętrznego, 2,5 x 2,5 x 1,9 (2,20)• Niska waga i wymiary. 7,6kg• Po podgrzaniu wewnątrz dość lekka tkanina markizy nadmuchuje się i zwiększa przestrzeń.• Magazyn części zamiennych w Polsce.	<p>Main advantages:</p> <ul style="list-style-type: none">• Reliable high-quality fabric.• Large internal tent size, 2.5 x 2.5 x 1.9 (2.20)• Low weight and dimensions, 7.6kg.• When heated inside, the fairly light fabric of the tent inflates and increases the space.• Spare parts warehouse in Poland.

